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          Исследование: Необходимо проанализировать работу нескольких готовых решений, например, Hyperledger Fabric, понять причины использования такого количества метаданных и придумать возможность уменьшить этот объем без потери функционала по проверке неизменности и неотчуждаемости данных. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Был проведен обзор технологии блокчейн; 2. Был проведен выбор блокчейн платформы; 3. Был проведен выбор, какой тип блокчейна можно разработать; 4. Был проведен анализ этапов реализации блокчейна; 5. Была поставлена математическая постановка задачи оптимизации; 6. Была решена задача с помощью симплекс метода и проекционного метода программно и аналитически; 7. Был разработан прототип блокчейна Proof Of Concept(PoC).
        

        
          Study: It is necessary to analyze the work of several ready-made solutions, for example, Hyperledger Fabric, to understand the reasons for using such an amount of metadata and to come up with an opportunity to reduce this amount without losing the functionality of checking the immutability and inalienability of data. Tasks that were solved in the course of the study: 1. A review of blockchain technology was carried out; 2. The choice of the blockchain platform was made; 3. A choice was made as to what type of blockchain could be developed; 4. An analysis of the stages of blockchain implementation was carried out; 5. A mathematical formulation of the optimization problem was set; 6. The problem was solved using the simplex method and the projection method programmatically and analytically; 7. A Proof Of Concept (PoC) blockchain prototype was developed.
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